
Batle:  
Montserrat Santandreu  
Ginard 
 

Regidors: 
Gabriel Tous Tous 
Maria del Carme Serra 
Gelabert 
Jeroni Ginard Ginard 
Joan Ramon Tous Ferrer 
Benet Capó Cursach 
Jaime Sureda Bonnín 
Juan Lliteras Espinosa 
Francisco J. Forteza 
Hidalgo 
Sebastián Massanet Font 
José Silva Jiménez 
Juan Riera Carrió 
Pere Llinás Morey. 
 

Secretària: 
Celia Martínez-Piñeiro 
de Urquiza 
 

 
 
 Sessió ordinària del dia 24 de setembre de 1996. 

 
A la vila d'Artà, el dia vint-i-quatre de setembre de mil nou-cents 

noranta-sis, quan són les denou hores i trenta-cinc minuts, es reuneixen al Saló 
de Sessions de la Casa Consistorial els Srs. Regidors anotats al marge, a 
l'objecte de celebrar sessió ordinària, en primera convocatòria, sota la 
presidència del Sr. Batle, Sr. Montserrat Santandreu Ginard, assistit per la 
Secretària, Sra. Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza. 
 

1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, D'ACTES DE SESSIONS 
ANTERIORS.- 
 

La Secretària llegeix les actes corresponents a les sessions dels dies 23-
07-96 i 27-08-96, i trobant-les conformes, s'aproven per unanimitat dels reunits. 
 

2.-APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'OFERTA D'OCUPACIÓ 
PUBLICA PER A 1.996.- 
 

El regidor de cultura, Sr. Tous, explica que una vegada publicat l'edicte 
de la plantilla de personal corresponent a l'any 1.996 en el B.O.C.A.I.B., s'ha 
d'aprovar l'oferta d'ocupació pública per a 1.996 amb les places i titulació 
següents: 

-Tècnic/a Superior en Gestió Educativa Municipal- Llicenciat en 
Psicologia, Llicenciat en Filosofia i Ciències de l'Educació o Llicenciat en 
Filosofia i Lletres, o equivalent. Vacant: una. 

-Treballador/a Social- Diplomat/da en Treball Social o equivalent. 
Vacant: una. 

-Psicòleg/a- Llicenciat en Psicologia, Llicenciat en Filosofia i Ciències 
de l'Educació o Llicenciat en Filosofia i Lletres o equivalent. Vacant: una. 

-Professor/a d'adults- Diplomat en Magisteri, o Llicenciat o equivalent. 
Vacant: una. 

A continuació, el portaveu del PSOE, Sr. Silva, manifesta la seva 
conformitat amb aquest punt. 

El portaveu del PP, Sr. Sureda, indica que és convenient que aquestes 
places de personal laboral de duració determinada passin a personal laboral fix, 
degut a que és una millora pel servei i una motivació per les persones. 

Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar l'oferta d'ocupació pública per a 1.996. 
2.- Remetre al B.O.C.A.I.B. l'edicte d'exposició pública de l'oferta. 
3.- Remetre la certificació de l'acord a la Subdirecció General de la 

Funció Pública Local. 
 

3.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA FORMACIÓ DEL CONSORCI 
AMB L'IBAGUA.-  
 

El Sr. Batle exposa que degut a les mancances de l'abastiment d'aigua 
d'Artà, sa xarxa té moltes de pèrdues i s'ha de globalitzar aquest problema. 

Es proposa aprovar la formació del consorci d'aigua amb el Govern 
Balear a través de l'Ibagua i els seus  
Estatuts, i construir el dipòsit regulador amb la millora de tota la xarxa 
mitjançant el Pla Provincial d'Obres i  
Serveis del Consell Insular de Mallorca. 

 A continuació el Sr. Batle explica el funcionament del consorci. 
El Sr. Batle exposa que, després de conversacions mantingudes amb 

l'Ibagua, una vegada format el Consorci, s'actualitzarà, per part de l'Ibagua, el projecte de construcció del 



dipòsit regulador. 
El portaveu del PP. manifesta que al seu grup els pareix bé totes les mesures tendents a millorar la xarxa 

d'aigua i el dipòsit regulador les pareix molt necessari. 
El portaveu del PSOE, Sr. Silva, exposa que fa temps que varen promoure la signatura del consorci. 

Consideren que és la primera passa per millorar l'abastiment d'aigua. Es molt necessari i els agradaria que no se 
paralitzés el tema. 

Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar la formació del Consorci d'aigua amb el Govern Balear a través de l'Ibagua. 
2.- Aprovar els Estatuts del Consorci d'aigua amb l'Ibagua. 
3.- Facultar al Sr. Batle per signar els documents necessaris per la formació del Consorci. 
4.- Remetre la certificació del present punt a l'Ibagua. 

 
4.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL RESUM NUMÈRIC DEL PADRÓ MUNICIPAL D'HABITANTS 

1.996.- 
 

El Batle exposa que la última renovació del Padró Municipal d'Habitants, a data de gener de 1.991, dóna 
un resum de 5.716 habitants; i la última revisió, a data de gener de 1.995, dóna un resum de 5.898 habitants. 

El resum numèric del Padró Municipal d'Habitants dóna un resultat de 5.925, dels quals hi ha 2.959 
homes i 2.966 dones. 

El Sr. Batle explica que correspon al Ple de l'Ajuntament aprovar el resum numèric  i ordenar la seva 
exposició pública per termini d'un mes, a l'efecte de presentació de reclamacions sobre la inclusió o exclusió en el 
mateix. 

Seguidament s'aprova el present punt per assentiment de tots els reunits. 
 

5.- RATIFICACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACORD DE LA COMISSIÓ DE GOVERN PEL QUAL ES VA 
ADJUDICAR L'OBRA INCLOSA EN EL P.P.O.S. 1.996.-  
 

El Sr. Batle explica als reunits que el dia 26-08-96 es va reunir la Mesa de Contractació per procedir a 
l'obertura de les següents pliques presentades per la contractació de l'obra denominada "Dotació Serveis Sa 
Pista", inclosa en el Pla Provincial d'Obres i Serveis 1.996: 

a) COEXA, S.A   35.100.000 de ptes. 
b) RIUSECH E HIJOS, S.A 35.750.000 de ptes. 
La Mesa de Contractació va adjudicar provisionalment l'obra a l'empresa COEXA, S.A., degut a ser la 

proposició més avantatjosa. 
La Comissió de Govern, a la sessió celebrada el dia 03-09-96, va declarar vàlida la licitació i adjudicar 

definitivament el contracte de l'obra a l'empresa COEXA, S.A., amb un pressupost de 35.100.000 de ptes. 
El Sr. Batle exposa que l'acord de la Comissió de Govern s'ha de ratificar pel Ple de l'Ajuntament. 
A continuació i per assentiment de tots els reunits, se ratifica l'acord de la Comissió de Govern. 

 
6.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LES OBRES A INCLOURE EN EL P.P.O.S. 1.997.- 

 
El Sr. Batle explica que se proposa sollicitar la inclusió de l'obra denominada "Ampliació Canalització 

d'Aigües Sa Siquia" en el Pla Provincial d'Obres i Serveis per a 1.997, amb un pressupost total de 13.046.964 de 
ptes i que el Consell Insular de Mallorca el financi amb la quantitat de 8.480.527 de ptes. 

Així mateix, es proposa sollicitar subvenció sobre els honoraris de direcció de l'obra i la cooperació 
tècnica per la redacció del projecte de subsanació de la xarxa de canonades de l'abastiment i sanejament d'Artà. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta la seva conformitat. 
El portaveu del PSOE, Sr. Silva, està d'acord i incentiva la iniciació del projecte subjecte a cooperació 

tècnica. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar l'expedient de sollicitud de finançament al Consell Insular de Mallorca per l'obra 

denominada "Ampliació Canalització d'Aigües Sa Siquia", amb un pressupost total de 13.046.964 de ptes. i 
demanar-ne la inclusió en el Pla Provincial d'Obres i Serveis per a 1.997, per tal que el Consell Insular de 
Mallorca el financi, a fons perdut, amb la quantitat de 8.480.527 de ptes. 

2.- Comprometre's a consignar en el Pressupost corresponent a l'exercici de 1.997 una partida econòmica, 
amb el crèdit suficient per al finançament de la part corresponent a aquest Ajuntament, que ascendeix a la 
quantitat de 4.566.437 de ptes. 



3.- Aprovar l'avantprojecte redactat pel Arquitecte Municipal Mateu Carrió Muntaner. 
4.- Aprovar l'expedient de sollicitud de subvenció de honoraris de direcció de l'obra a incloure en el Pla 

Provincial d'Obres i Serveis de 1.997, amb un pressupost total 352.596 ptes. i demanar-ne que el Consell Insular 
de Mallorca el financi, a fons perdut, amb la quantitat de 229.187 ptes. 

5.- Comprometre's a consignar en el Pressupost corresponent a l'exercici de 1.997 una partida econòmica, 
amb el crèdit suficient per al finançament de la part corresponent a aquest Ajuntament, que ascendeix a la 
quantitat de 123.409 ptes. 

6.- Sollicitar al Consell Insular de Mallorca la cooperació tècnica per la redacció del projecte de 
subsanació de la xarxa de canonades de l'abastiment i sanejament d'Artà. 
 

7.- PRECS I PREGUNTES.- 
La Secretària de l'Ajuntament informa que no s'ha presentat cap escrit de precs i preguntes. 

 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint hores, s'aixeca la sessió, de la qual, com a 

Secretària, don fe. 


